
 
 

 

  

Bestyrelsesmøde Sorø Vinterbadeklub 
Onsdag den 29. januar 2025 kl. 19.00 

Hos Else 

Deltagere: afbud fra Jørgen  

 

Dagsorden og efterfølgende referat: 

Pkt. Beskrivelse Evt. yderligere info eller indstilling 

   

1 Godkendelse af dagsorden  
 

Referent: godkendt 

2 Diverse Info  Retssag, Bro, Andet 

Referat: Referat fra Kyndelmisse – næste år er det en ide at gøre det til gratis gæste tider + åbne tider, da 
der ikke var nogen der benyttede de åbne tider i år. Bro-sag: sagen er taget op under nyt sagsnummer 
fordi klagenævnet har accepteret at lystfiskeklubben ikke har fået en rettidig reminder for frist. Det 
betyder at vi kan forvente minimum 6. mdr. sagsbehandling.  
Else og Lasse indkalder til møde om ”sorte sten”. Ulla deltager i mødet. 
 

3 Status på forbrugsmønster og 
endelig beslutning om venteliste   

 

Referat: Vi har endnu ikke data på forbrugsmønster. Kommer senere. Drøftelse om venteliste.Vi åbner 
venteliste uden begrænsninger. Det koster 250 kr. Vi gør opmærksom på at vi ikke kan sige, hvornår man 
kan komme ind. Der er pt. 550 medlemmer og det er max. 
 

4 Henvendelser mm. til drøftelse  Optagelse af særlige enkeltstående mulige medlemmer. 
Udlejning (henvendelse + generelt) 
Presseomtale 
 
4 dokumenter vedhæftet 

Referat:  Ønske om at komme ind på grund af særlige behov:  Der stemmes det blev et ja – 5 stemmer 
for 2 imod. Ønske om at leje saunaen 1 – 2 timer lørdag eller søndag: Vi svarer at der kan ikke lejes ud 
indenfor ordinære åbningstider – så første lørdag efter sæsonslut tilbydes til 2500,- kr. Ønske om at 
etablere ”pensionisttider” om eftermiddagen: afvises med begrundelse i at det er for vanskelig at 
administrere. 
Presseomtale: En amatørfotograf vil gerne tage billeder og lave et interview og lave en ”story” i 
lokalpressen/facebook. Vi synes det er ok. 
 

5 Generalforsamling 
 

Forslag til dato: 23. marts, da der er plads på værkerne 
Vedtægter – skal vi forny dem? 
Godkendelse af regnskab og budget 
Dirigent? 
Andre punkter til dagsorden til GF? 

Referat: Vedtaget generalforsamling d. 23/3 kl 11 – 13. Vedtægtsændringer: Else ser på vedtægterne i 
forhold årets erfaringer. Der bliver ikke en gennemgribende revision. Godkendelse af regnskab og budget 
- godkendt af bestyrelsen. Dirigent:  Forslag foreligger. Vi vil gerne have et punkt der ligger op til 
medlemsdrøftelse om fællesskabsfølelse i forhold til vedligehold og daglig opryd/rengøring. 
 

6 Nyt fra Gus-gruppen  
 

Referat: Ønske om en gusmester der gerne vil på særligt gus-kursus: Det bliver bevilget – med et krav om 
at det bagefter læringsdeles med øvrige gusmestre. Beslutning om hvorvidt der er behov for flere 
gusmestre ligger i gruppen af gusmestre. 



 
 

 

 

 

7 Nyt fra Vedligehold 
 

Beslutning vedrørende etablering af nyt ventilationsanlæg 

Referat: Orientering om, hvad der er sket vedr. vedligehold. Lasse og Hans Henrik har været ”i oplæring” 
så flere kan løse opgaver. Fået ca-tilbud om nyt ventilationsanlæg. Vi skal have et alternativt tilbud. Leif 
indgår i vedligeholdelsesgruppen i denne opgave. Vedligeholdelsesgruppen arbejder videre med dette. 
Else vil gerne sende ansøgninger til fonde. 
 

8 Sponsorater  
 

Hvad vil vi fremover 
Er de fornyet? 
VIP arrangement? 
 

Referat: Ingen har betalt fornyelse af deres sponsorater. Forslag: At Jørgen kontakter sponsorerne og 
nævner at 2025 sponsorater bidrager til finansiering af ventilationsanlæg. Forslag at det bliver 
sponsorater á 3000,-kr. Else laver udkast til mail. 
 

9 Evt.  
 

 

Referat: Majbritt: Plan for at teste nyt system som alternativ til holdsport/conventus. Det skal gerne i 
gang snarest. Søndagsarrangement – førstehjælp og sikkerhed. Tilmelding på holdsport. 
 
Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 26/2 hos Else.  
 

 


